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På næste udvalgsmøde vil jeg gerne have en orientering omkring strukturændringerne i oligofrenien 
baggrund 
fremtid 
permanent eller midlertidig 
 
og hvad sker der fremadrettet med den viden som videnscentret har opbygget.  hvor ryger det hen 
og hvordan kan det anvendes fremover. 
er der tale om digitaliseret viden eller? 
 
hvad med forskningen.? 
 
hvad med den sundhedsaftale omkring oligofrenien som vi og kommunerne nærmest lige har 
vedtaget? 
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Medlem af Regionsrådet Midtjylland 
Enhedslisten - de RødGrønne 
 


